
Årsberättelse 2018 föreningen MALENBO  

”För ett bättre MALEN” 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft fyra styrelsemöten samt ett 

möte med kommunen. 

Senaste årsmötet höll vi på Malens Krog som blev välbesökt med ca 80 

deltagare. 

Årsavgiften har under verksamhetsåret varit oförändrad på 150 kr. 

Antalet medlemmar har ökat och är idag ca 150 st. 

Detta är glädjande då vi året innan var en mindre skara. 

 

I år har vi delat ut 1000 kallelser i brevlådorna och hoppas på en ännu 

bättre uppslutning. 

Aktuella frågor som vi drivit under verksamhetsåret: 

• Strandmiljön, sandflykt, bryggor, grillplatser och dess skötsel 

• Trafiken i Båstad ”vilka är de prioriterade förslagen” från kommunen 

• Nöjeskörning på Strandpromenaden 

• Boulebanans finansiering 

• Tennisplank 

• Betongsoffan på Tångbryggan, vindskydd samt yttre fundament 

• Den trasiga Malenskylten (portalen)  

• Skötsel strandängar lekplatser/lekredskap och Malenskogen 

 

Övrigt 

Vi önskar att fler vill vara med och jobba för ett bättre liv på MALEN, 

Föreningen behöver nya krafter, så alla ni som vill hjälpa till på något 

sätt, kontakta oss i styrelsen. 

 


